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Side 1 

Deltagere: (BF) Britt Frimand 

(HJ) Henrik H. K. Jensen 

(LD) Lars Dalsgaard 

(LB) Lotte Bork 

(RW) Rikke Willemoes 

Afbud:  

CC:  

Mødeindkalder:  

  

Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Vedrørende: Grundejerforeningen Skovbrynet af 2008 

  

Mødedato: 10. oktober 2011 Fra: 20:00 Til: :22:30 

Mødested: LB 

Referent:  

  

Formål med mødet: Sikre afholdelse af ordinær generalforsamling 2011 samt drøfte 
status på igangværende sager. 

Resultat af mødet:  

 
Nr./emne Beskrivelse/aftale Ansvarlig Termin 

1. Godkendelse af dagsorden 
 
Beslutning: 
Dagsordenen blev godkendt. 

  

2.  Tiltrædelse af referater fra seneste møder 
 

Alle  

3. Afholdelse af ordinær generalforsamling 2011  
Tid og sted, dagsorden, indkaldelse blev drøftet. 

 
Beslutning: 
Den ordinære generalforsamling afholdes: 

Tirsdag den 22. november 2011 kl 19.00 .  

Sted: Lars finder et sted. 

 

Bestyrelsen vil igen stille forslag om nedsættelse af vejfestudvalg og 
grøn arbejdsdag i 2012. 

  

Henrik sender dagsorden ud til kommentar 

 

Alle  
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Side 2 

4. Regnskab og budget   

 

Nuværende regnskab og kommende budget blev gennemgået. 

 
Beslutning: 
Det tages kontakt til de få grundejere med restancer. I den 
forbindelse blev det vedtaget at tage kontakt til ejendomsmæglerne, 
således vi gør opmærksom på at kassereren kan kontaktes for at få 
oplyst eventuelle restancer. 

RW  

5. Gadelys, natsænkning 
 

Den manglende belysning blev diskuteret. Der må være tale om en 
misforståelse mellem HEF og grundejerforeningen. 

 

Til orientering så vil der den første time være fuld belysning, herefter 
sænkes belysningen med 50%. 
 

Beslutning: 

Lotte tager kontakt til HEF. 

 

LB  

6. Lys på skolestien 
Kommunen har meddelt, at børn kan gå via Skovvangsvej til skolen, 
og betragter sagen som afsluttet. Vi har aftalt at tage initiativ til noget 
efter sommerferien. 

 

Britt har talt med medlemmer af skolebestyrelsen, som gerne tager 
sagen videre i deres regi. Grundejerforeningen skal blot formulere en 
officiel henvendelse. 

 

Det blev også diskuteret om muligheden for henvendelse til 
Favrskovposten. 

 
Beslutning: 
Britt udarbejder den officielle henvendelse til skolebestyrelsen. 

BF  

7. 1 års syn af byggemodningsarbejde 
Der er afholdt 1 års syn af byggemodningsarbejderne med Bo Mørch 
Jensen, Favrskov Kommune. Der blev konstateret problemer med 
revner efter den hårde vinter, manglende henvisningsskilte ved 
stikvejene og vulker i asfalten flere steder. Herudover opstod der tvivl 
om manglende rendestensbrønd ved stikvej 1. Dårlig kvalitet af 
græsset blev påtalt. 

Bo Mørch Jensen vil sørge for at arbejderne udbedres ved 
entreprenørerne, men har ikke lovet en frist for arbejdernes 
udførelse. 
 
Beslutning: 

Henrik tager kontakt til Bo Mørch for at sikre fremdrift i sagen. 

HJ  
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8. Revurdering af vintertjeneste 
 

Det blev drøftet om det er nødvendigt at revurdere vintertjenesten 
inden vinteren starter 
Beslutning: 
 

Eftersom vintertjenesten blev ændret kort før sidste vinters afslutning, 
ændres dette ikke, da effekten af ændring først skal vurderes.  

 

RW  

  
 
 

  

9. Næste møde 
 

Beslutning: 

Bestyrelsen mødes en time før general forsamlingen. 
 
 

  

10. Eventuelt 
Intet 

  

 Godkendelse af referat 
 

 

 
___________________________________________ 

Dato                     Britt Frimand 

 

 

___________________________________________ 

Dato                     Henrik H. K. Jensen 

 

 

___________________________________________ 

Dato                     Lars Dalsgaard 

 

 

__________________________________________ 

Dato                     Lotte Bork 

 

 

__________________________________________ 

Dato                     Rikke Willemoes 

 

  

 


